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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felel ős tárca nélküli miniszterhez ,

mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Miért okoz három év után még mindig gondot az egyszerűsített honosítási eljárás

adminisztrációja? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A kedvezményes honosításról szóló törvény megszavazásakor a Jobbi k

Magyarországért Mozgalom bízott benne, hogy a valóban magyar felmen őkkel rendelkez ő ,

magyarul beszél ő nemzettársaink minden fennakadás és probléma nélkül kaphatják meg a

magyar állampolgárságot . Ebbéli reményeink sajnos csak részben teljesültek. A kérvényezők

több alkalommal is segítségkérő levéllel fordultak hozzánk, amelyben a hiányosságokra ,

visszásságokra és az akadozó bürokráciára hívják fel a figyelmünket .

Talán a legtöbb panasz az ügyintézéssel kapcsolatos . Az Ön által is rendre

hangoztatott három hónapos várakozási id ő tarthatatlan, honfitársaink gyakran fél vagy akár

egy évet is várnak a honosítási kérelmük elbírálására . Korábban már több konkrét ügyben i s

fordultam Önhöz, így teszek most is a kárpátaljai Kalanics Béla (nevének közzétételéhe z

hozzájárult) panasza kapcsán . Az alábbiakban olvashatja hozzám írt, csalódott levelét :



Tisztelt Képviselő Úr! Kalanics Bélának hívnak, jelenleg Kárpátalján élek, Salánkon, é s

lassan egy éve várom, hogy elbírálják a kérelmemet. Sajnos a gombai hivatalban nincsene k

felkészítve az ott dolgozók, hogy egy ilyen ügyet elintézzenek Többször kellett visszamennem,

mert elfelejtett adatokat elkérni az ügyért felel ős hölgy. Mikor már minden rendben volt ,

akkor a beregszászi konzulátusról kaptam egy értesítést, hogy szintén a gombai hivatalban

elfelejtették hitelesíteni a fénymásolatokat, ezért újra várnom kell. Próbáltam érdeklődni a

gombai hivatalban, de az e-mailjeimet válaszra sem méltatják.

Azért vagyok nagyon csalódott, mert valóban magyar őseim vannak, magyar

keresztlevéllel rendelkezem és ráadásul magyarul is beszélek! Felháborítónak találom, hogy

olyan embereli akiknek közük sincs a magyarsághoz, megkapják a magyar állampolgárságot !

Úgy gondolom, pénzért lelkületet nem lehet megvenni, és ezért nem is fordultam olya n

eszközökhöz, mint sokan, akik forintosítják a magyarságot . Az én lelkületem magyar, akár

kapok magyar állampolgárságot, akár nem !

Segítséget nem várom el! Egyszerűen csak hangot akartam adni a csalódottságomnak

és remélem, hogy a jövőbéli törekvéseikben sikerül ebben az ügyben is igazságot kieszközölni ,

hogy mások ne járjanak így, mint én !

Köszönöm, hogy szánt időt a levelem elolvasására !

Üdvözlettel: Kalanics Béla

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Továbbra is azt állítja, hogy az egyszerűsített honosítási eljárás átlagos várakozás i

ideje három hónap ?

Amennyiben az Ön számára is világos, hogy ez nem így van, akkor Ön szerin t

valójában mennyi az átlagos várakozási idő?

Miért nem kapott Kalanics Béla megfelelő tájékoztatást az állampolgársági

kérelmének ügyében? Kérem, szíveskedjen ennek utánajárni !

Miért okoz három év után még mindig gondot az egyszerűsített honosítási eljárás

adminisztrációja?

Budapest, 2013 . június 11 .
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